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Styrelsemöte 2022-08-25 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Ulf Lindahl, Johan Engström, Pelle Molin och Magnus Selling, Anna Memmi 
och Kicki Lindström (t.o.m. punkt 7).  
Adjungerad: Pekka Bader (punkt 5). 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan, förlängt till c:a kl 21. 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Magnus Selling valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-06-08 gicks igenom.  
 

5. Stuguthyrningspolicy etc. 
Larmet till HOK-stugan 
Pekka beskrev i detalj hur larmet och kodsystemet till HOK-stugan fungerade. 
 
Brandsäkerhet 
Brandsäkerhet vid övernattning i HOK-stugan behöver kollas upp med räddningstjänsten. Magnus S 
kollar upp detta mer till nästa möte. 
 
Avtal om driftsbidraget med kommunen 
Pekka tog upp några praktiska frågor kring avtalet om driftsbidrag med kommunen. Pekka 
återkommer med förslag på vad som bör justeras/tydliggöras i dokumentet. 
 
Stuguthyrningspolicy 
Förslag på uppdaterad stuguthyrningspolicy diskuterades i detalj, t.ex. åldersgränser och vad räknas 
som kvällstid (t.ex. kl 17-03). Diskussion kring ev. uthyrningskostnad även för medlemmar kvällstid. 
Bra om det tydligt står t.ex. ”om bokningstiden går in i kvällsintervallet blir det högre kostnad”. Bra 
om underkänd städbesiktning genast ger ”kostnad för städfirma”. Lägg till att alla golv ska 
dammsugas och att diskmaskin och diskställ ska tömmas.  
 
Soptunnan 
Osäkerhet råder kring om och när soptunnan utanför HOK-stugan töms av kommunen. Vi ber Björn 
kolla upp detta. 
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Styrelsen beslutade att: 
Avtal om uthyrning kan räknas som fastställt även via mailkommunikation. 
 

6. Ekonomi 
Ekonomin för HOK är generellt under kontroll. 25-mannabuss är bokad för 25-manna i Tullinge. 
Återstödspengar har inkommit. Studiebesök i samband med förberedelser inför USM kommer att 
genomföras framöver, vilket kommer att ge kostnad-/logikostnader. Karta för Hälledal är på gång, 
vilket kommer att generera en kostnad. Eldragning till det nya uteförrådet är på gång. Hjärtstartare 
ska sättas upp på utsidan av HOK-stugan. Ny trappa/bänk ner mot gräsplanen är på gång. 
 

7. Rekrytering HittaUt samt trivselkommittén 
Ny sammankallande för både HittaUt och trivselkommittén Härnösand behövs. Sponsorförsäljning 
behöver inte alls vara kopplad till sammankallanderollen i HittaUt. Möte för HittaUt behöver bokas. 
Olika förslag på namn diskuterades för båda sammankallanderollerna. 
 

8. Hemsidearbetet 
Beställning av nya hemsidan och överflyttning behöver ske under hösten, med Kicki Engström som 
sammankallande. Per Edström, Mattias Wiklander och Johanna Bygdell kan ingå i hemsidegrupp. 
 

9. Jubileumsfest 
HOK-stugan är för liten för jubileumsfest. Johan E kollar med Per Hansson och Anna M kollar med 
Sara D. Möjligen fråga också via supertext (sms). Möjligen samma dag som säsongsavslutning. Ulf 
kan boka simhallen för säsongsavslutning efter dialog med Susanna.  
 

10. Läget i HOK 
Inget att notera denna gång. 
 

11. Övriga frågor 
 
Kompasser 
Klubbens lager av kompasser är slut, men det är problematiskt att köpa eftersom 
Moscowkompasser är svårt att få tag i nu. 
 
Inköp av släp 
Fråga om inköp av släp har inkommit. Medel för detta finns inte i årets budget.  
 
Trygga idrottsmiljöer 
Härnösands kommun och RF-SISU bjuder in till ny omgång kring tema Trygg Idrott. Ulf deltar från 
HOK vid första mötet under hösten, 31/8 kl 18-20.30. Ett möte till är inplanerat, 16/11 kl 18-20.30. 
 
Idrottens dag, Brännaskolan 
Göran Abel har påbörjat dialog med skolan. 
 
Styrelsen beslutade att 
HOK just nu inte köper en släpvagn. Hyra av släp föreslås istället. 
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12. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
 
Nästa styrelsemöte är onsdag 28 okt kl 18-20 i HOK´s klubbstuga. 
 
Några punkter som behöver förberedas inför det mötet är: stuguthyrningspolicyn, brandsäkerheten 
i HOK-stugan, avtalet om driftsbidrag, soptunnetömning, Hälledalskarta, eldragning till uteförrådet, 
trappa/bänk utomhus, sammankallande för HittaUt och trivselkommittén, säsongsavslutning, 
jubileumsfest 
 

13. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi   Magnus Selling 
sekreterare   ordförande    justerare 


